



No 24A237 /ACT/PS₁/PS₂

Ankara, the

09 JUL 2024

ANNOUNCEMENT

LAUNCHING OF THE EMERGING TALENTS INTERNSHIP PROGRAMME (SETIP).

The Embassy of the Republic of Cameroon in Türkiye informs the Members of the Cameroonian Community of Türkiye that, the Statistical, Economic and Social Research and Training Centre for Islamic Countries (SESRIC) has launched the **Emerging Talents Internship Program (SETIP)**, an initiative designed to support young professionals from OIC Member Countries.

SETIP is designed to contribute to the personal and professional growth of the next generation of talented individuals by offering an engaging learning environment. This program provides highly motivated young individuals with an opportunity to explore the economic and social issues that affect the Islamic World, while gaining practical experience in an international setting.

SETIP is open to students who are nationals of OIC Member Countries. Candidates must be enrolled in a full-time study program pursuing a degree (BA/BSc, MA/MSc, or DPhil/PhD).

SESRIC is particularly interested in candidates with backgrounds in the following fields: **statistics, economics, business administration, finance, international relations, political science and public administration, social sciences, or other related fields.**

A working proficiency in English is essential, and fluency in one of the other two official languages of the OIC (Arabic and French) is highly desirable. SESRIC also welcomes candidates with expertise in translation, web development, data analysis, software development, graphic design, and library management.

Detailed information about the program can be accessed through the following link:

<https://www.sesric.org/activities-announcements-detail.php?id=569>

Please note that participants are responsible for their own visa and living arrangements. The training program is available exclusively at SESRIC Headquarters in Ankara, Türkiye, for a minimum duration of four weeks. Successful participants will receive a certificate after completing their training.

Only shortlisted candidates will be contacted to discuss their interest and availability. Please be aware that the selection process is competitive.

The Embassy of Cameroon in Türkiye counts on all associative structures to ensure a broad dissemination of this announcement to the Members of the Cameroonian Community of Türkiye.

COPY : MINREX (ATCR)





2024 C 238 /ACT/PS₁/PS₂

PAIX-TRAVAIL-PATRIE

Ankara, le 09 JUL 2024

COMMUNIQUE

LANCEMENT DU PROGRAMME DE STAGES POUR LES TALENTS ÉMERGENTS (SETIP).

L'Ambassade de la République du Cameroun en Turkiye porte à la connaissance des Membres de la Communauté Camerounaise de Turkiye que, le Centre de Recherches Statistiques, Économiques et Sociales et de Formation pour les Pays Islamiques (SESRIC), a lancé un Programme de Stage pour les Talents Émergents (**SETIP**), une initiative conçue pour soutenir les jeunes professionnels des pays membres de l'OCI.

Le **SETIP** se veut un outil susceptible de contribuer au développement personnel et professionnel de la prochaine génération de personnes talentueuses, en offrant un environnement d'apprentissage attrayant. Ce programme offre aux jeunes gens motivés, la possibilité d'explorer les problématiques dans le domaine économique et social, qui touchent au monde islamique, tout en acquérant une expérience pratique dans un cadre international.

Le **SETIP** est ouvert aux étudiants ressortissants des pays membres de l'OCI. Les candidats doivent être inscrits dans un programme d'étude à plein temps de niveau Licence, Master ou Doctorat/Ph.D.

Le SESRIC est particulièrement intéressé par les candidats ayant une formation dans les domaines suivants : **statistiques, économie, administration des affaires, finance, relations internationales, sciences politiques et administration**

publique, sciences sociales, ou autres domaines connexes.

La maîtrise de l'anglais est essentielle et celle de l'une des deux autres langues officielles de l'OCI (l'arabe et le français) est hautement souhaitable. Le SESRIC accueille également des candidats ayant une expertise en traduction, en développement web, en analyse de données, en développement de logiciels, en conception graphique et en gestion de bibliothèque.

Toutes autres informations relatives audit programme peuvent être obtenues sur le site ci-après :
<https://www.sesric.org/activities-announcements-detail.php?id=569>

Il est important de noter que les participants seront responsables de leur visa et de leur logement. Le programme de formation est disponible exclusivement au Siège du SESRIC à Ankara, Türkiye, pour une durée minimale de quatre semaines. Les participants retenus recevront un certificat à l'issue de leur formation.

Seuls les candidats présélectionnés seront contactés pour discuter de leur intérêt et de leur disponibilité. Veuillez noter que le processus de sélection est compétitif.

L'Ambassade compte sur toutes les structures associatives pour assurer une large diffusion du présent Communiqué auprès des Membres de la Communauté Camerounaise de Türkiye.

COPIE : MINREX (ATCR)

